
SZEF SŁUŻBY CYWILNEJ 

Sławomir Marek Brodziński

DSC-10-5(^)/13/MR.MM _ _
________________  T ) £  f

> 5  K  S E T A R I A  T “  ^  *
e k r r t a r z a  s t a n u  i

J9Cks Męciny

KANCfl^W A OGÓLNA 
. pracv! PoftyW

I
I d#o i * c nn, /L is •| wpływu! Z w *t-'- ¿W«%»

S U V )
T A M E  (Ę i  i

Wpłyoęic
dnia

R Y N K U  P R A C Y

2 7 WR7 i ^nnL. ¿v;o  j Warszawa, dnia 6 o września 201

_0<A/UC

Pan
Jacek Męcina 

Sekretarz Stanu
Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej

“ t y p t e

dotyczy: projektu ustawĵ Jo zmianie ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy' oraz niektórych 
innych ustaw

W odpowiedzi na pismo Pana Ministra z dnia 20 września 2013 r. (znak: DRP-III-02100- 
24( 1 )-SS /l3) w sprawie uwag do projektu ustawy o zmianie ustawy o promocji zatrudnienia 
i instytucjach rynku pracy oraz niektórych innych ustaw', uprzejmie informuję, co następuje.

Wyjaśniony w piśmie mechanizm proponowanych zmian w rozbiciu na cztery okresy (etapy 
wdrożenia) nie odnosi się do wskazania powodów, dla których w roku 2015 istnieć będzie wobec 
urzędów, w których funkcjonuje korpus służby cywilnej, obowiązek przekazywania do powiatowych 
urzędów7 pracy informacji o ogłoszonych naborach kandydatów7 do zatrudnienia na wolne stanowiska 
pracy w służbie cywilnej. Nadal nie są znane powody, dla których możliwość korzystania przez 
ministra właściwego do spraw pracy z ogłoszeń o naborach zamieszczanych w' Biuletynie Informacji 
Publicznej Kancelarii Prezesa Rady Ministrów nie obejmie roku 2015, ale dopiero lata 2016-2017.

Użyta do zobrazowania skali proponowanego obowiązku średnia liczba ogłoszeń 
o naborach publikowanych w B1P KPRM nie oddaje nakładu pracy z nim związanej i jako taka nie 
może w mojej opinii stanowić wystarczającego uzasadnienia dla wprowadzenia omawianego 
obowiązku przez rok 2015. Warto bowiem wskazać, że zgodnie ze sprawozdaniem Szefa Służby 
Cywilnej o stanie służby cywilnej i realizacji zadań tej służby cywilnej w' roku 2011 i 2012, liczba 
ogłoszonych naborów w służbie cywilnej oscyluje w granicach 7.500 rocznie.

Mając na uwadze powyższe proszę o rozważenie w dalszych pracach nad przedmiotowym 
projektem wprowadzenia możliwości korzystania przez ministra właściwego do spraw7 pracy 
w okresie od dnia 1 stycznia 2015 r. do dnia 31 grudnia 2017 r. z ogłoszeń o naborach 
opublikowanych w BIP KPRM.
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